



集力旅遊有限公司 Travel & Tour Sdn Bhd

(GST NO: 000456220672) 15-19, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia

e-mail: kerissb@keristravel.net / tour@keristravel.net

Tel: 05-241 7100, 255 2666 URL: www.keristravel.net

6天 5晚

大呦/ 美奈

Tour Code: V6DLI G9.2



(-/-/飞机餐) 吉隆波 > 胡志聞 - 集合于吉隆坡国际机场,乘搭客机飞往越南南部-胡志明。送往酒店休息。 〇 胡志田 (早/午/晚) 胡志悃 === 美奈 有越南最著名"渡假酒店首都"之美宫。是鱼露盛厂地,火龙果田园、沙滩是此地处处可见的地风光。 〇 美奈 海岸绵延悠长、洁净的细白沙滩、海水清澈、秀丽的山光水色美不胜收,经过的游客很难不驻足欣赏! 是一片热情的土地。风沙捏造的各种各样形态勾起了游客的翩翩暇想,沙地上除零星点缀着几株绿色植 9 红沙丘 物外杳无人迹,沙丘上残留着海风掠过的痕迹,阵阵海风带动着沙粒前移,在太阳照耀下泛着金光,游 客的足迹很快就被大海温柔的掌风抚平。 ·是流经美奈东侧沙丘和岩层的一条小溪,掩藏在浓密的树林里。仙女溪的红土大陆映衬在蓝天白云之间 0 仙女選 ,脚下是细软的红色沙泥,以及漫过脚踝的浅浅溪水。 美奈的渔村是相当出名的。只见静静的港湾密密麻麻的停满了渔归的小船,暖暖的落日将余晖铺洒在海 0 渔村 面上、整个小渔港笼罩在一层淡淡的、暖暖的金纱里。 (早/午/晚) 美奈 屈膝 大助 Q 占護族 是美奈相当知名的旅游景点。目前只剩几座佛塔、墙壁、石雕,这些剩下的建筑遗址,以红砖、石头违 建树,佛塔有的形状完整,有的则颠倒成堆,不过塔上的宗教神像依稀可见,造工精致,由小见大,可 古塔達址 见当时占婆人匠心独具的艺术文化,曾在中南半岛东部发光发热,缔造绝美的艺术成就。 又名海角沙丘,这是一座高高耸立在海边,方圆好几公里的沙山,放眼四望一片大漠风烟之景。沙丘呈 9 白沙丘 新月形,沙粒细腻,曲线曼妙,沙雾随风起。踩在松软的沙石上,起伏连绵。 亚洲最美丽的欧式山城。 风光更是无比明媚,以松林、湖泊、瀑布、花卉众多着称。抵达后办理入住酒 ♀大助 店。 (早/午/晚) 大助 Q 大助花园

是越南花卉最大的产地,这里出产的鲜花行销到全国,除了本土花卉外还有来自世界各国的花种育苗及 培植、许多花卉中心开放游客参观。

9 保大皇行宫 是越南的末代皇帝阮永瑞(封号为保大皇)在其任内的夏宫,他在大功建有3座宫殿,这是唯一· 博物馆业开放给大众参观的宫殿!宫殿内陈列着当时保大帝曾经使用过的器皿、家具、客厅、卧房等等! 然而建筑不像宫殿,反而像一栋法式风格的大型别墅。

它的知名度不输给保大皇寝宫,虽然创立之初是间旅馆,却因参观者比下塌者多,如今不再提供住宿服 O 市風屋 务,反而以景点之姿对外开放。

-座粘土主题公园,公园内有许多用粘土制作的雕塑,比如摩托车,房屋等。 Q 大助之**里**

参观泉林湖内之【竹林禅寺】,建于一个小山顶上,寺前的右边铸有一座洪钟。这是佛开的「晨钟」寺 庙模大而庄严、门顶和门旁都是艺术雕刻图案,庙内正座供奉的是一座高约5公尺的释迦牟尼佛塑像香火 (单程宏道銀车)

欣赏日落美景的好去处。远眺湖水平静绿草如茵,湖旁的矮山,别墅和松林常倒映在平静无波的湖面上 9 事事権 ,构成一幅极美的图画,是梦寐以求的渡假蜜月胜地。

(早/午/晚) 大助

这是大叻郊区的一座自然公园,园内高山林立,有众多树木生长其中,这里有骑马服务提供,在公园内 9 速平山 的山顶上能俯瞰整个大叻,景色十分壮丽。(含吉普车上下山)。

安排乘坐【云霄飞车】游览山谷树林石涧溪流,犹如身处一幅极美的图画之中。 O 达坦拉瀑布

是越南寺庙建筑中的精品,远远看去,像一件巨大的镂空雕刻工艺品,玲珑剔透。寺高约七层,被难以 ♀ 異福寺 计数的龙造型装饰得鲜艳夺目、典雅、瑰丽; 寺庙前的龙柱、庙墙上的龙雕、庙窗上的龙饰、庙门楣上 方的龙对,无不用彩陶、彩玻璃碎片拼贴、镶嵌而成。

・自由购买手工艺品和纪念品。 ○ 大助夜市

(早/午/飞机餐) 大叻〜 甜志明〜 吉隆坡

是胡志明市最鲜明的地标。因为外观由红色砖砌成的教堂,故又称红教堂。1877年由法国人所建, O 圣母大教堂 这座教堂是座新罗马风格的教堂,是一栋美丽的法国殖民地式建筑,教堂正面的钟楼尖塔,是仿巴黎圣 母院而建。

此建筑于十九世纪,现在己提升为越南文化财的重要建筑之一。仔细地看可发现充满了很细小的图案及 O 百年邮票 装饰,内部的天花板为古典的拱型的建设。一楼的中央展示着前1976年发行的越南邮票,收藏家一定要 看。自由活动,于指定时间及地点集合,续后前往机场,带着甜美温馨的回忆返回家园。



集力旅遊有限公司 Travel & Tour Sdn Bhd

(GST NO: 000456220672) 15-19, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia

e-mail: kerissb@keristravel.net / tour@keristravel.net

Tel: 05-241 7100, 255 2666 URL: www.keristravel.net

6DAYS 5NIGHTS

Dalat/ Mui Ne

Tour Code: V6DLI G9.2



KUALA LUMPUR > HO CHI MINH

O Ho Chi Minh Assemble at KLIA depart to Tan Son Nhat International Airport. Transfer to hotel.

HO CHI MINH FEES MUI NE

(B/L/D)

(-/ -/ MOB)

O Mul Ne

--- Has known as "resort capital" of Vietnam with many resorts along the seacoast. Mui Ne is an ideal place for rest and relaxation. As one of the most tropical beach destinations of Vietnam with golden sandy beaches and wonderful warm weather all year round.

O Red Sand Dunes ---

Features reddish-brown sand that makes them a more popular place for photography. Sand-sledding is a common (and fun) activity, where you can kiteboarding and windsurfing.

Q Fairy Steam

It is an interesting little river whereby you can physically walk along the river with water level up to knee high. Both side of the river banking offer unexpected view.

Mul Ne Fishing Village

A great place to witness local life, this quaint village also offers a splendid view of an expansive coastline lined with swaying palm trees and colourful fishing boats moored on the water.

MUI NE COS DALAT

(B/L/D)

- O The Po Shanu **Cham Tower**
- Comprising three ancient worship towers built during the late 8th century. These ruins are regarded as important cultural landmarks of the ancient Champa Kingdom.
- O White Sand-dune ---
- Are known by locals as Bau Trang or White Lake. Stop by a quiet lake flecked with the wide green leaves of delicate lotus flowers and take in sweeping views of the beach below from your sandy perch.
- **Q** DaLat
- It is the capital of Lam Dong Province. The city is located 1,500 m above sea level on the Langbian Plateau in the southern parts of the Central Highlands region. The city's temperate weather stands in contrast to Vietnam's otherwise tropical climate. Mist covering the valleys almost year-round leads to its name "City of Eternal Spring".

DALAT

(B/L/D)

- O Dalat City's Flower Garden
- For a plentiful collection of flowers.
- Bao Dal King's **Summer Palace**
- --- The last Emperor of Vietnam.
- Crazy House
- --- A place where you can easily got lost in fantasyl
- Clay road tunnel -- It recreated the history of Dalat from the rivermouth to Dalat dynamic and modern as it is now. "The entire building sculpture tunnel has 2 main themes are renewable Dalat city history and the story's cultural, educational humanities.
- Tuyen Lam Lake (By cable car,
- Visit Truc Lam Zen Monastery The largest Zen Monastery of Vietnam in Dalat city.
- one way)
- Xuan Huong Lake Enjoy the sunset.

DALAT

- **Q** LangBlang Mountain
- --- The highest mountain of Dalat. With its height of 2,169m above the sea level, the mountain is famous for its spectacular nature, as well as its marvelous view of the whole wide area of Dalat City, the forest, the rivers and houses of tribal people (include Jeep).
- Openius Patania Waterfall --- The typical falls in Dalat.
- O Linh Phuoc Pagoda
- -- It's also called Ve Chai Pagoda, was built from debris of glass, pottery bowls and porcelain between 1949 and 1952 in a remote residential area of Dalat City.
- O Dalat Market
- --- Free time shopping for souvenir, handicraft or etc.

DALAT HO CHI MINH KUALA LUMPUR

(B/L/MOB)

- The Hundred (Notre Dame Cathedral)
- Officially Cathedral Basilica of Our Lady of The Immaculate Conception is a cathedral located the down-Years Red Cathedral town Ho Chi Minh City, Vietnam. Established by French colonists who initially named it Cathedral Notre-Dame de Saigon.
- The Old Post Office
- A post office in downtown Ho Chi Minh City, near Saigon Notre-Dame Basilica, the city's cathedral. The building was constructed when Vietnam was part of French Indochina in the late 19th century. Free at own leisure until assembly time transfer to airport for flight departure back home.

NOTES VIETNAM 越南







名注

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排,将可能因应不同的出发日期而有所变动,怒可能不及时通知。 若报 名后行程表有所变动,本社将另行个别通知。
- 2. 行程、騰食及住宿的先后次序,将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小,但若巴士行李舱放置空间不足时,或会遇上行李箱得放置在车厢内的可能,所以一人一座位为前提。
- 4. 基本上全程中文讲解为主。 若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排,但将以最终确认为准。
- 5. 因季节性的气温转变, 多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度,空调设定为时段或是无空调提供,如遇此状况敬请见谅。 团体房型及等级分配,由当地酒店排房为准,非本社所能掌控。
- 6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 7 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任,有关保障范围及承保条款,请参阅保单。
- 8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消,错过住宿, 膳食及景点观光等等 , 本社保留放弃 或更改景点的权利,以免耽误下一个景点的观光时间,并无任何代替景点。
- 9. 若旅客决定离团,所有的费用恕不退还。
- 10. 行程表附上的照片仅供参考。
- 11. 为确保消费者权益,详情请参阅单据背页之基本条规细节。
- 12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 13. 2岁 11岁属于儿童, 12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITIONS

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice.
 Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- 3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- 4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- 5. Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- 6. The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- 7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- 8. Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- 9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- 10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- 11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- 12. An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.